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Komise řešila organizační i koncepční záležitosti všech projektů, které si pro tento akademický rok 

vytyčila a došla k následujícím závěrům: 

Den otevřených dveří (DOD) se bude konat v již dříve určeném termínu (24.1.2013). Základní 

koncept zůstane stejný jako v minulých letech, tj. informační přednáška a následná prohlídka fakulty. 

Komise navrhuje zavést tyto nové prvky: 

1) „Rodičovský koutek“, ve kterém by byly rodičům, kteří DOD navštíví spolu se svými dětmi, 

podávány jiné, praktičtější informace a byl by zde větší prostor pro dotazy. Od toho si Komise 

slibuje jednak více místa pro uchazeče v přednáškové místnosti a zároveň i možnost oslovit 

rodiče uchazečů vhodnější formou a podat jim i obsahově jiné informace zaměřené spíše na 

praktické aspekty života v Praze nebo uplatnitelnost absolventů. Padl i návrh, že by zde mohli 

vystoupit i někteří významní absolventi fakulty a krátce rodiče oslovit. 

2) Vzhledem k velkému zájmu o DOD navrhuje Komise využít i druhé největší přednáškové 

místnosti č. 300, kam by uchazeči byli přemisťováni, pokud by se již nevešli do m. č. 100. 

Přednáška by se odehrávala v m. č. 100 a živě by byla přenášena do m. č. 300. 

3) Dotazy na přednášce by se mohly podávat formou umístění příspěvku na Facebookové 

stránky pro uchazeče, aby i uchazeči z m. č. 300 mohli své dotazy rovnocenně pokládat. 

Veletrh Akadémia 

- Fakultu budou na veletrhu reprezentovat J. Formánek a V. Hatina.  

- Pro potřeby propagace navrhuje Komise vytisknout 400 brožur, které je třeba aktualizovat, a 

to do 6. 10. 2013. 

- Oba vystavovatelé ve spolupráci s dalšími členy Komise připraví zhruba 6 minutovou 

prezentaci fakulty. 

Informační den UK bude zajišťovat Mgr. Prouza, M. Kuk a Z. Vargová. 

Banner PF UK Komise navrhuje v podobě, která se nalézá v příloze. Návrh koresponduje s podobou 

webu a Komise jej považuje za poměrně jednoduchý a přitom jasný a přehledný. 



Facebooková stránka pro uchazeče o studium – „Právnická fakulta UK – uchazeči o studium“ 

- Obsah by se sestával zejména z: 

o Základních informací o přijímacím řízení, termínech prezentací PF UK, studiu, životu 

v Praze atp. 

o „FAQ“ (Frequently Asked Questions), které by byly správci stránky postupně 

doplňovány. Některé „FAQ“ by Komise mohla promítnout i do doporučení pro 

doplnění obsahu přednášek určených zájemcům o studium, popř. čerstvým studentům 

prvního ročníku. 

o Informací a pozvánek na vybrané fakultní události pro dokumentaci toho, co vše se na 

fakultě děje. 

- Stránka by měla být, dle názoru Komise, propagována jak na fakultním webu, tak i na 

brožurách a případně i na všech dalších materiálech, které fakulta směrem k uchazečům bude 

užívat. 

- O stránku by se starali členové-studenti a soustavně by pracovali na vylepšení stránky a 

zároveň by se z ní snažili načerpat co nejširší zpětnou vazbu. 

Seznamovací kurz 

- Komise je toho názoru, že by fakulta mohla pro přijaté uchazeče pořádat velký seznamovací 

kurz, kterého by se mohl (kapacitně) zúčastnit každý čerstvě přijatý student. Touto akcí by 

Komise v zásadě zakončila svojí práci pro daný rok a měla by v něm zúročit veškeré 

poznatky, které nashromáždila v jeho průběhu, a od zúčastněných i získat další zpětnou vazbu. 

- Kurz (příp. jeho jednotlivé turnusy) by byl spolupořádán Komisí (za fakultu) a studentskými 

spolky. Hlavním cílem by bylo zajistit bezpečný přísun všech důležitých informací a vytvořit 

studentům možnost se významněji socializovat v širší skupině kolegů. 

Projekt USB disků pro zájemce o studium 

- V reakci na podnět prod. Horáčka, který navrhoval využít USB Flash disků jakožto 

propagačního materiálu, Komise dané téma probrala a usnesla se na následujícím vyjádření. 

- Cena disků se pohybuje zhruba okolo 100,- Kč/kus. Z tohoto důvodu Komise nedoporučuje 

užití USB disků jakožto propagačního materiálu pro uchazeče, nýbrž jakožto nosiče 

základních informací, odkazů, videí atp. pro čerstvě přijaté studenty. Uvážíme-li, že tisk 

Karolinek a dalších materiálů stojí též nemalé prostředky, dává Komise na zvážení právě tuto 

možnost. 

Veletrhy Gaudeamus v Brně a v Praze jsou z převážné části starostí univerzity, resp. rektorátu. 

Členové komise budou situaci monitorovat a o všem důležitém budou kolegium děkana informovat. 

Zapsal: V. Hatina 


